
 

 

MØTEREFERAT 

 

 

1

 

 

Møtereferat for:  

Friidrettsstyre 

Møtenummer: 

1 

Dato/ tid: 

8 Mars 17 

Sted: 

Varhaug idrettshus 

Møteleder: 

Sondre aarsland 

Referent: 

Siri Undheim Årsland 

Deltakere: 

Sondre aarsland, Ansgard Hobberstad, Sverre 

Varhaug, Marianne Espedal Boge, Siri Undheim 

Årsland, Bjørn Skretting 

Fraværende: 

 

 

- Varhaugs mila. 

Vi gikk gjennom kjøreplanen for Varhaugs mila, fant ut hvem som skal ta seg av hva frem mot 

løpet. 

 

- Vi drøftet påmeldingsprisen for barn til løpet, om denne skal reduseres fra 150kr til 30kr for å 

få med oss flere barn til å delta i løpet. Vi legger frem et forlag til Jan Kristian slik at han tar 

dette videre. 

 

- Det ble og drøftet om vi skulle ha en slags lag/klasse premie for å evt få med oss klasser og 

håndball lag/ fotball lag.  Eller om vi skal ha litt fokus på nabo konkurranse mellom Varhaug-

nærbø-Vigrestad?  

 

- Skal vi starte med en felles oppkjøringsplan til Varhaugs mila i mai mnd., slik folk kan være 

med å trene sammen til mila? Hadde dette vært en ide for å få med seg flere til å delta på 

løpet? 

 

- Få tak i rødekorspersonell til å stille som vakter i løpet, HMS. 

 

 

- Hovedsponsor: 

Vi må få det bekreftet hvem som er hovedsponsor slik vi kan vite hvilken sponsor som skal stå 

på målseilet. 

 

- Premier for Varhaugs mila: 

I fjor hadde vi t-skjorter til alle som deltok på løpet, hadde det vært bedre å ha en medalje? 

Det hadde kanskje vært kulere, og ikke minst enklere for oss å bestille siden vi da slipper å 

tenke på ulike størrelser. 

 

- 1.premien var i fjor en pengepremie, er dette egentlig vits?  Hva med å ha en vandrepokal 

heller? Klarer personen å holde på 1 premien i f.eks 3 år på rad så få de den permanent.  
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- Vindmølleløpet: 

Vindmølle løpet blir ikke nedlagt men forskjøvet med 2 uker, men vi må ha litt mer fokus på å 

få dette løpet mer frem i medier slik folk får det med seg og melder seg på. Vi må vertfall få 

registrert løpet på kondis.no og Norges friidrettsside.  

 

- Diverse: 

- søke hos tippemidler om å få tertan dekke rundt fotball banen. 

 

- Neste år må vi komme i gang med et møte i februar for å komme i gang tidligere i forhold til 

Varhaugs mila. I midten på mars blir for sent. 

 

- Vil vi noe gjennom hovedstyret så kontakter vi Ken Tore. 

 

- Jan Kristian vil vi skal skrive litt om de ulike tilbudene vi har, som Varhaug mila, vindmølle 

løpet, hå marsjen, trimrommet og sal timene. 

 

- Det blir laget en facebook gruppe for styremedlemmene slik at det blir lettere å gi og motta 

beskjeder.  

 

 

- Til neste gang: 

 

- Alle tenker litt over markedsføring til håndball lag/ fotball lag og skolen ang. Varhaugs mila. 

 

- Vi gjør oss kjent med kjøreplanen. 

 

- Noter eventuelle saker du vil ta opp slik vi kan lage en saksliste å ta utgangspunkt i 😊 

 

 

 

 

 

 

 

Neste møte:  

22.03.17 
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Husk underskrifter fra samtlige deltakere 

 


